
Göteborgs Bridgeförbund

Protokoll

Styrelsemöte - 12

Plats: Bridgens hus, J A Wettergrens Gata 5

Tid: onsdag den 11 september 2019, kl. 14.00

Närvarande: Ordf. Kalle Rasmusson, Gunnar Östgård Olsson, Sten-Åke Thunberg, Björn Sörling, Bo

Wallmander, Alf Börjesson.

Frånvarande: Bo Hillström, Jan Jensen, Birgit Petersdn och Sven-Olof Jarkvist

1. Vid Bosses frånvaro tog Alf hand om protokollet.

2. Mötets öppnande:

Kalle Rasmusson förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna.

3. Dagordningen godkändes med tillägg under övriga punkter

4. Val av Justerare:

Sten-Åke Thunberg valdes till justerare.

5. Föregående protokoll nr 11

Godkändes och lades till handlingarna

5. Årsmöte den 15e september

Bo Appelqvist har ställt sig till förfogande som mötesordförande.

Årsmöteshandlingar har skickats ut till klubbarna.

Det konstaterades att det råder vissa oklarheter när det gäller den ekonomiska redovisningen.

Vidare behöver läget när det gäller inbroffet i kassaskåpet och skeendeL som följde efter detta,

klarläggas.

Beslut: Kalle talar med Sven-Olof och Jan så att de förbereder sig på eventuella frågor från årsmötet.

Valberedningen har inte presenterat något nytt förslag till styrelse, vilket borde ha skett senast 15

augusti.

Kalle har kommunicerat den befintliga styrelsens syn på kommande behov.

Björn meddelade att han hade förberett mötet, som skall hållas i vårt konferensrum i källaren.

7. Göteborg Fritid



Bosse har arbetat fram ett nytt system för timdebitering, som har godkänts av Göteborg Fritid. Detta

har börjat tillämpas från och med oktober.

Beslut: Kalle tar med hjälp av Bosse initiativ till ett informationsmöte med berörda klubbar.

8. Ekonomi:

Se punkt 5,

/
9. lnbrott på Bridgens Hus:

Se punkt 6.

Beslut: Kalle går med hjälp av Jan ut med information till klubbarna med vad som har hänt.

10. Klubbar som skall besökas och informeras

Den nya styrelsen får återkomma om detta.

11. Projekt Platzer

Kalle berättade att han har haft kontakt med Platzer, som vill höja hyran.

Han har också haft kontakt med Högsbo basket, som gärna vill bygga lokaler tillsammans med GBF.

Det senare alternativet borde kunna ge en väsentligt lägre hyra. Vi siktar på att få hjälp av Göteborg

Fritid med detta.

12. Övriga frågor

Gunnar meddelade, att det inte går så bra för Arnes Bridgeskola. Eftersom vi är oerhört beroende av

hur det går för Arnes verksamhet behöver vi etablera en arbetsgrupp, som hjälper honom med

marknadsföringen. Det kan även behövas inorn andra områden.

Bobo meddelade att samarbetet med Rolfs Flyg och Buss fortskrider. Vi siktar på en simultantävling
som går åtminstone i Göteborg och Stockholm.

Björn berättade, att en kontakt med storklubben s:t Erik har visat på ett preliminärt positivt intresse.

13. Nästa möte:

Direkt efter årsmötet den 15e september.

14. Mötets avslutande:

Kalle Rasmusson avslutade mötet och tackade alla för visat intresse.

Vid protokollet: Justeras:


